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PTI S.A. weszło na GPW 

Akcje Powszechnego Towarzystwa Inwestycyjnego S.A. zadebiutowały na głównym rynku warszawskiej giełdy.
Wcześniej przez ponad półtora roku papiery spółki były notowane na NewConnect. 

Na zamknięciu pierwszej sesji notowań na GPW akcje PTI S.A. spadły o 4,9% przy obrotach wynoszących 197,4 tys.
zł. Jednak jak podkreślali przedstawiciele spółki i warszawskiej giełdy papiery PTI w swojej ponad półtorarocznej
przygodzie z warszawską giełdą dało już ponad 200% zysku inwestorom.

Głównym obszarem działalności PTI są inwestycje kapitałowe w sektorze małych i średnich firm. Przejściu spółki na
rynek regulowany warszawskiej giełdy nie towarzyszyła emisja akcji.– To bardzo ważny dzień w historii naszej spółki.
Od początku mieliśmy ambicje przejść na główny rynek GPW i dziś to osiągnęliśmy. Przejście to w naszej ocenie
pozytywnie wpłynie na wycenę naszej firmy, oraz płynność jej akcji – mówi Mariusz Staszak, dyrektor zarządzający
PTI SA.. 

PTI S.A. w tym roku udanie wprowadziło na rynek NewConnect dwie spółki portfelowe: Aztec International S.A. i
spółkę Promet S.A. W tym roku do obrotu wejdą jeszcze spółki IZRS S.A. i IZCS S.A. związane z Grupą IZNS Iława
S.A., której strategicznym inwestorem jest Powszechne Towarzystwo Inwestycyjne. - Na razie nie planujemy
przeprowadzenia emisji akcji. Zdecydujemy się na nią tylko wtedy jeśli będziemy potrzebowali większej gotówki na
dużą inwestycję. Mniejsze projekty realizujemy swoimi środkami. Myślę, że w przyszłym roku również wprowadzimy
kilka ciekawych projektów na rynek – zapowiada Mariusz Staszak, dyrektor zarządzający PTI S.A. W trzecim kwartale
2010 r. Spółka wypracowała 3,9 mln zł zysku netto. W 2009 r. jej zysk był na poziomie 5,8 mln zł. Dzięki niemu PTI
okazało się drugą najbardziej dochodową firmą notowaną na rynku NewConnect.
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